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Courtly poetry Omarian pragmatics between textual structure and imaginary contextual
reference

Abstract

Poetry is a semantic field that carries in its contexts the elements of deliberative verification,
and it is natural that it will provide for its theoretical part a space of voluntariness in
cultivating the theory and measuring the jurisprudence of its theorists and their visions with
the scale of realistic verification. As his poems, despite their boldness, express a consensual
and communicative reality, which leads his language to various uses in constructing verbal
action and figurative meaning, through his communicative platforms with his recipients.

Keywords: Flirtatious speech, Omar Ibn Abi Rabea, pragmatics, John Searle, receiver,
context.

Pragmatique de la poétique courtoise Omarienne entre structure textuelle et imaginaire de
référence contextuelle

Résumé

La poésie est un champ semantique qui porte des éléments de vérification délibérative, et il
est naturel qu’elle fournisse pour sa partie théorique une marge de manceuvre en cultivant la
théorie et en mesurant la jurisprudence de ses théoriciens et leurs perceptions sur une échelle
de vérification réaliste. Les poémes, malgré leur audace, expriment une vérité consensuelle et
communicative, qui ouvre dans son langage sur des usages divers dans la construction de
I'action verbale et du sens figuré, a travers ses plateformes communicatives avec ses
destinataires.

Mots clés: Discours courtois, Omar Ibn Abi Rabiaa, délibérant, John Searle, destinataire,
contexte.
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